

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN  
TARIKH: 14 NOVEMBER 2013 (KHAMIS)**

<b>Bil</b>	<b>Tajuk</b>	<b>Akhbar</b>
1	Air Mesin Tapisan	Utusan Malaysia
2	Malaysia Jadikan Inovasi Kaedah Utama Pembangunan Untuk Capai Wawasan 2020 – Dr Ewon	Bernamea.com
3	Kerajaan terus sokong inovasi dasar ekonomi	Berita Harian
4	Inovasi Komponen Penting Dalam Dasar Ekonomi - Najib	Bernamea.com
5	Inovasi penting tingkat ekonomi	Utusan Malaysia
6	Innovation to continue spurring growth	New Straits Times
7	Rafidah Garis Tiga Faktor Penyumbang Kemajuan Inovasi di Asia	Bernamea.com
8	30 akaun RM17 juta dibeku	Berita Harian
9	Penyelewengan diesel, petrol bernilai RM1.5 juta dibongkar	Utusan Malaysia
10	Petrol, diesel RM1.5juta dirampas	Kosmo
11	Fuel smugglers RM17m 'frozen'	New Straits Times
12	Fuel profiteers crippled	The Star
13	Penyelidik muda UniMAP raih kejayaan	Berita Harian

**KERATAN AKHBAR**  
**UTUSAN MALAYSIA (ALBUM HARI INI): MUKA SURAT 2**  
**TARIKH: 14 NOVEMBER 2013 (KHAMIS)**



**AIR MESIN TAPISAN**

**MENTERI** Sains, Teknologi dan Inovasi, Datuk Dr. Ewon Ebin mencuba minum air daripada mesin tapisan air dikenali sebagai JERNIH ketika melawat gerai pameran sempena Forum Inovasi Dunia-Kuala Lumpur 2013 (WIF-KL 2013) di Pusat Konvensyen Kuala Lumpur, semalam. Mesin itu diilhamkan oleh Angkatan Tentera Malaysia dengan kerjasama kepakaran Puncak Niaga (M) Sdn. Bhd. Turut kelihatan Pengarah Eksekutif Puncak Niaga, Datuk Nasir Khan Illadad Khan (duduk dua dari kiri) dan Pengarah Urusan Puncak Niaga, Datuk Syed Danial Syed Ariffin (duduk kiri). - UTUSAN/DJOHAN SHAHRIN SHAH



## Malaysia Jadikan Inovasi Kaedah Utama Pembangunan Untuk Capai Wawasan 2020 - Dr Ewon

KUALA LUMPUR, 13 Nov (Bernama) -- Malaysia menggunakan inovasi sebagai resipi pembangunan utama untuk terus maju dan mengelak daripada terjebak dengan perangkap pendapatan sederhana bagi mencapai taraf negara maju menjelang 2020.

[Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi Datuk Dr Ewon Ebin](#) berkata inovasi mendapat perhatian serius Perdana Menteri Datuk Seri Najib Tun Razak, yang secara peribadi begitu berazam untuk menghapuskan halangan terhadap inovasi.

Kata beliau, ketika membentangkan Bajet 2014 baru-baru ini, Najib mengumumkan penubuhan Pusat Inovasi dan Kreatif Global Malaysia (MAGIC) sebagai pusat sehati untuk usahawan, termasuk bagi hal berkaitan kewangan, latihan, bimbingan dan pemantauan.

"Kebelakangan ini, inovasi menjadi sebutan di mana-mana saja sebagai penyelesaian bagi hampir semua masalah dunia.

"Banyak kajian membuktikan bahawa kejayaan dalam melakukan inovasi menghasilkan satu bulatan kebudi di mana pelaburan yang dibuat akan menarik lebih banyak pelaburan, bakat dan inovasi," katanya ketika berucap merasmikan Forum Inovasi Dunia-Kuala Lumpur 2013 (WIF-KL 2013) di Pusat Konvensyen Kuala Lumpur di sini Rabu.

Dr Ewon berkata negara seperti Korea Selatan, yang terpaksa berhempas-pulas dari segi ekonomi sebelum 1980-an kerana kekurangan bakat dan sumber, kini menjadi negara hebat setelah membuat pelaburan strategik dalam bidang inovasi, terutama terhadap modal insan serta penyelidikan dan pembangunan (R&D).

"Hakikatnya ialah kini, ekonomi dunia dipacu oleh inovasi. Malah, negara berpendapatan sederhana seperti Brazil, Rusia, India dan China juga menghadapi kesulitan untuk mengahapinya.

"Bagaimanapun, satu perkara adalah pasti. Tidak ada jalan pintas untuk berjaya dalam inovasi. Malah, ia memerlukan pembangunan bakat secara berterusan, pelaburan kukuh, sokongan institusi dan set minda yang betul," katanya.

Dr Ewon berkata setiap orang mempunyai peranan untuk memupuk inovasi, manakala kerajaan pula boleh menggubal dasar lebih pintar, perniagaan boleh membuka pasaran dan saluran pengedaran baharu dan pelabur boleh menyuntik lebih banyak modal ke dalam produk.

Forum tiga hari itu, yang bermula semalam dan bertemakan 'Masa Depan Yang Kita Impikan', bertujuan menyediakan satu platform yang benar-benar bersifat global untuk membincangkan semua aspek berkaitan inovasi serta menyemai benih ke arah mencapai hasil ketara untuk menuju masa depan yang diimpikan.

Antara tokoh yang akan berucap pada forum ini ialah bekas Perdana Menteri Sweden Goran Persson, superstar pendidikan global Sugata Mitra, orang kuat grand prix perlumbaan bermotor Mark Gallagher, bekas Menteri Perdagangan Antarabangsa dan Industri Tan Sri Rafidah Aziz dan ketua pegawai eksekutif Tune Hotels Group Mark Lankester.

-- BERNAMA

**KERATAN AKHBAR  
BERITA HARIAN (NASIONAL): MUKA SURAT 2  
TARIKH: 14 NOVEMBER 2013 (KHAMIS)**

## **Kerajaan terus sokong inovasi dasar ekonomi**

**Kuala Lumpur:** Datuk Seri Najib Razak berkata, komitmen kerajaan untuk menyokong inovasi jelas apabila ia menjadi komponen penting dalam dasar ekonomi negara.

Perdana Menteri berkata, langkah itu sejajar matlamat untuk mencapai status negara maju dan berpendapatan tinggi, selain transformasi daripada ekonomi berasaskan ilmu kepada inovasi.

"Oleh itu, semua pihak mesti berusaha untuk menggalak-

kan dan memupuk pemikiran inovatif dan apabila bercakap mengenai ekonomi inovasi sentrik, kita merujuk kepada ekosistem yang menyokong, bertenaga dan inklusif.

"Ia memerlukan persekitaran yang memberi kuasa kepada orang ramai untuk menolak sekatan kepada keupayaan dan kejayaan serta mempengaruhi pembangunan sosioekonomi masyarakat," katanya melalui rakaman video pada Forum Inovasi Dunia-

Kuala Lumpur 2013 (WIF-KL) 2013 di Pusat Konvensyen Kuala Lumpur di sini, semalam.

Antara penceramah undangan adalah bekas Perdana Menteri Sweden, Goran Persson; pakar akademik global, Sugata Mitra; pakar runding inovasi dan strategi persaingan; Morinosuki Kawaguchi, pemilik pasukan Formula 1, Mark Gallagher; bekas Menteri Perdagangan Antarabangsa dan Industri, Tan Sri Rafidah Aziz; dan Ketua Pegawai

Eksekutif Kumpulan Tune Hotel, Mark Lancaster.

Forum yang disertai kira-kira 1,500 delegasi dari 40 negara (WIF) itu dirasmikan Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi, Datuk Dr Ewon Ebin.

Sementara itu, Ewon berkata, Malaysia melihat inovasi sebagai antara resipi pembangunan untuk bebas dari perangkap pendapatan sederhana dan bersama ke arah matlamat negara maju menjelang Wawasan 2020.

